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FIETSCONTROLE 

In opdracht van de gemeente, VVN (Veilig Verkeer 
Nederland) en het ROVL (Regionaal Orgaan 
Verkeersveiligheid Limburg) en de politie, besteden alle 
scholen in de regio aandacht aan de verkeersveiligheid. 
In deze tijd van het jaar zal er extra worden stilgestaan 
bij de fietsverlichting.  
Op onze school is deze onverwachte fietscontrole 
gehouden op 25 oktober j.l. waarbij de fietsen van de 
leerlingen aan de hand van een checklist werden 

gecontroleerd. Op de checklist werden de eventuele 
gebreken genoteerd. Eventuele kleine gebreken hebben 
de leerlingen ter plekke zelf gerepareerd. Ze kregen 
hierbij ondersteuning van onze conciërge.  
De checklist is vervolgens naar de ouders gestuurd om 
hen op de hoogte te stellen van de eventuele gebreken. 
Dit om de ouders te informeren. 
We hebben de ouders gevraagd om zelf ook nog eens 
goed naar de fiets van de zoon of de dochter te kijken en 
eventuele gebreken te (laten) repareren.  
De politie heeft aangegeven om extra controles te gaan 
voeren. Hierbij zal vooral worden gelet op de verlichting, 
maar ook op de andere onderdelen die op een fiets 
zitten om de zichtbaarheid in het verkeer te vergroten. 
Ze zullen in de meeste gevallen meteen een boete 
uitschrijven. 
 

 

DOE JE LICHT AAN 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Onder het motto Ψ5ƻŜ ƧŜ ƭƛŎƘǘ ŀŀƴΩ is op maandag 29 
oktober weer de fietsverlichtingscampagne van het 
Regionaal Orgaan Verkeersveiligheid Limburg (ROVL) van 
start gegaan. Zichtbaar zijn in het verkeer is erg 
belangrijk. Voor je eigen veiligheid, maar ook voor die 
van een ander. Helaas fietsen veel mensen, vooral 
jongeren, zonder licht. Daarom werden jongeren 
afgelopen jaar wederom uitgedaagd om het 
campagnemateriaal te ontwikkelen om elkaar attent te 
maken op veilig gedrag in het verkeer. Zo draagt de 
poster van de nieuwe fietsverlichtingcampagne dit jaar 
ŘŜ ŀŎǘƛǾŜǊŜƴŘŜ ǘƛǘŜƭ ά5ƻŜ ƧŜ ƭƛŎƘǘ ŀŀƴέΦ bƛŜǘ ōŜŘŀŎƘǘ ŘƻƻǊ 
een bureau, maar verzonnen door scholieren. 
Reden waarom ook dit jaar weer extra aandacht is voor 
de campagne en er de nodige acties zoals fietscontroles 
en voorlichting op scholen plaatsvinden. Scholen, Veilig 
Verkeer Nederland en politie werken actief samen 
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gedurende de campagneperiode. Zo wordt in de 
komende periode door de politie gecontroleerd op 
adequate fietsverlichting. Wie zonder licht fietst, riskeert 
ŜŜƴ ōŜƪŜǳǊƛƴƎ Ǿŀƴ ϵ ррΦ  
Wist je bijvoorbeeld dat je ŜŜƴ ōƻŜǘŜ Ǿŀƴ ϵ ррΣ- kunt 
krijgen als uw fietsframe in slechte staat verkeert?  
De boete voor een ondeugdelijke stuurinrichting is zelfs 
ϵ  флΣ-!  
Daarnaast zijn er ook boetes voor: 
Geen trapper- κǿƛŜƭǊŜŦƭŜŎǘƛŜ ǊŜǘǊƻǊŜŦƭŜŎǘƻǊŜƴΥ ϵ орΣ-; 
DŜŜƴ ōŜƭΥ ϵ  орΣ-; 
hƴŘŜǳƎŘŜƭƛƧƪ ōŜǾŜǎǘƛƎŘŜ ǘǊŀǇǇŜǊǎΥ ϵ ррΣ- . 
 

DANCE4 LIFE 

De DANCE4LIFE scholenactie, SCHOOLS4LIFE, tourt langs  
de middelbare scholen in heel Nederland. 
En dat is hard nodig. Want de feiten liegen niet: 
wereldwijd is onveilige seks uitgegroeid tot de grootste 
en snelst groeiende bedreiging voor de gezondheid van 
jongeren. Voor meisjes is onveilige seks het nummer 1 
risico van hun gezondheid. We kunnen dit samen 
veranderen. 
Schools4life biedt gastlessen over seksuele intimidatie 
en geweld. Vergelijkbaar met het internationale 
lesprogramma van Dance4life, gaan tijdens het 
scholenprogramma geen docenten maar juist jonge 
trainers het gesprek over seks aan met tieners. De 
nadruk ligt niet op de biologische feitjes, maar juist op 
de normen en waarden rondom seks en relaties en 
elkaars grenzen respecteren. 
Dit geeft dan stof tot nadenken over hun eigen seksuele 
gedrag. 
Op woensdag 7 november bezoekt Schools4Life 
Eysenhegge en verzorgd gastlessen aan alle 1 e en 2 e 
jaars groepen van onze school. In de gastlessen worden 
seksueel grensoverschrijdend gedrag, onveilige seks en 
seksualiteit en relaties in de puberleeftijd bespreekbaar 
gemaakt. 

VOORBEREIDING SCHOOLJAAR 2019-2020 

In het kader van het samengaan van de vier locaties van 
het DaCapo College op de Havikstraat staat er een 
enorme reorganisatie op stapel. 
Allereerst moet natuurlijk het gebouw klaar zijn. De 
oplevering wordt verwacht in ΧΦ Ƨǳƴƛ нлмфΦ 

Vier groepen leerlingen, vier teams van docenten, vier 
groepen onderwijsondersteunend personeel, de 
inboedel en de verhuizing van 4 locaties, de 
ǇǊƻƎǊŀƳƳŀΩǎ Ǿŀƴ п ƭƻŎŀǘƛŜǎ, etc, etc.: Alles moet in 
elkaar zijn geschoven om op 19 augustus 2019 van start 
te gaan. 
Om ervoor te zorgen dat dat gaat lukken wordt er 
momenteel al achter de schermen hard gewerkt door 
allerlei commissies. 
In dat kader heeft de organisatie een drietal studiedagen 
georganiseerd om alle personeel van onze school mee te 
laten werken aan vloeiende overgang. (22 oktober, 7 
januari, 6 mei) 
 

BEDRIJVENDAG 

We kregen een rondleiding met de groep HBR, de man 
die ons had rondgeleid was de manager van Fitland, we 
gingen als eerste naar welness massage en toen gingen 
we naar een relax ruimte waar je vet uitzicht had. 
Daarna gingen we naar de sauna´s en er waren 
verschillende sauna´s, de ene was warmer dan de 
andere. Ze hadden buiten ook nog een stoombad en een 
warm zwembad, daarnaast stond een klein inloop badje 
met koud water. Er was nog een warm zwembad die half 
binnen was en half buiten. 



Er was bij de zwembaden ook een restaurant en een chill 
ruimte met led licht waar je tot rust kunt komen. Het 
fitland gebouw is het 2de grootste gebouw van Sittard 
na het ziekenhuis, je kan er ook bowlen.   Kay 
 

BEDRIJVENDAG LOB TECHNIEK 

We hebben eerst daar 20 minuten in de kou gewacht tot 
iedereen er was. 
Toen iedereen er was zijn we met de hele groep naar 
binnen gegaan. 
Daar hebben we geluisterd naar een paar mensen en 
hebben we een filmpje gezien. 
We werden in groepen ingedeeld. Met je groep ging je 
naar het eerste bedrijf.  
Ons groepje is als eerst naar een glasbedrijf gegaan, we 
hebben daar uitleg gekregen en ook zelf glas gemaakt. 
Toen dat klaar was mocht je dat mee gingen en gingen 
we naar het volgende bedrijf. We gingen naar een soort 
groothandel. 
Als eerst legde ze uit wat we gingen doen. Bij dat bedrijf 
werd de groep in 2 groepen gedeeld. 
Groep nummer 1 ging naar boven. We moesten daar 
bouwvakkerskleren kleren gaan uitzoeken wat ze bij elk 
werk aan moesten.  
Toen we daar mee klaar waren gingen we naar de 
andere begeleider.   
We kregen een blaadje met voorwerpen, in de winkel 
moesten we de voorwerpen gaan zoeken. Als je het 
voorwerp had gevonden moet je het nummer invullen, 

dat was echt niet moeilijk. We waren daar mee klaar en 
mochten op onze telefoon en we konden darten. 
Het lopen naar de locaties was niet zo ver van elkaar.  
Het glasbedrijf lag er zo wat tegen over. De anderen was 
iets langer omdat we niet wisten waar het was, maar dat 
was ook niet ver. 
 

Ik denk dat onze school dit gedaan heeft zodat je dan 
kan kijken of je het leuk vind en of je het misschien later 
kan/wil gaan doen.  
Ik zelf vond het veel leuker dan ik had gedacht. De groep 
was ook heel leuk. En de mensen waren heel erg chill. Ik 
had het erger verwacht.   Devanja 
 

CONCENTRATIETEST 

Op woensdag 12 september hebben we hebben een test 
gehad voor de concentratie. Bij deze test werd gekeken 
of je je goed kon concentreren, of dat je je snel liet 
afleiden door bijvoorbeeld geluidjes of bewegende 
plaatjes. Bij die test moest je de hele tijd op de spatie 
drukken. Dus aan het begin van de test kreeg je een 
plaatje te zien en elke keer als je dat plaatje zag moest je 
op de spatie drukken. Sommige hadden een poppetje en 
andere handen een hartenkaart. Het lag aan de leeftijd 
welk plaatje je had. De test begon heel eenvoudig, maar 
het werd steeds moeilijker door geluiden en bewegende 
plaatjes. Soms kwam het plaatje heel lang niet en soms 
heel vaak achter elkaar of twee plaatjes tegelijk. Wij 
waren de allereerste leerlingen in héél Nederland die 
deze test heeft gedaan. De eerste keer ging het een 
beetje fout en daarom hebben we de test een week later 
nog een keertje gedaan. Onze mentor heeft een verslag 
gehad met tips waardoor wij ons beter kunnen 
concentreren. Bijvoorbeeld: tekst geel maken, lezen met 
een vinger erbij, apart werken, hardop lezen enz. We 
vonden de test een beetje saai, maar we waren wel trots 
dat we de eerste waren in Nederland. Groetjes, Demi, 
Ashley & Kyan uit  1B. 
 

SPORTDAG 2018 

Op vrijdag 14 september hebben we onze jaarlijkse 
sportdag gehouden op het sportpark van Unitas.  
Een leerling heeft een verslag gedaan van deze dag. 

Op vrijdag 14 september hadden we Sportdag. We 
gingen verzamelen op de tribune van Unitas. Onze coach 
was die dag mevr. Drenth, want onze mentor dhr. 



Beunen die moest de hele sportdag regelen en in de 
microfoon praten.  
We hebben gevoetbald, rondjes gerend op de 
atletiekbaan, kogelstoten, verspringen, trappen rennen. 
Na de sportdag zijn we met de hele klas naar de Mc 
5ƻƴŀƭŘǎ ƎŜƎŀŀƴΧΧƻŦ ƳƛǎǎŎƘƛŜƴ ǿŀǎ ŘŜ ƘŜƭŜ school er 
wel J  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wij hebben de beker gewonnen en zijn daar supertrots 
op. Ook hebben we vlaai gewonnen: kruimelpudding en 
appeltaart. Lekker lekker! Groetjes, klas 1C 
 

LAMPENKAP PROJECT JAC SALVINO 

Op dinsdag 6 november is het dan zover.  Pierre-Louis en 
Ilse  zijn samen met mevrouw Bronneberg naar Jac 
Salvino gegaan.  
Na weken ontwerpen, secuur lijnen trekken en 
overleggen welke kleuren waar moeten, is de lampenkap 
voor glaswinkel Jac Salvino  klaar.   

Vol spanning zit mevrouw Salvino te wachten. Ze is 
benieuwd wie de leerlingen zijn die de  lampenkap voor 
haar hebben gepimpt en natuurlijk hoe de lampenkap 
eruit ziet!   
Terwijl Pierre-Louis en Ilse de lampenkap uit de auto 
halen, komen de andere personeelsleden ook kijken. 

Iedereen is enthousiast zodra ze de lampenkap zien. De 
kap wordt meteen opgehangen.  Het ziet er geweldig uit!  
Als dankje wel voor het pimpen van de lampenkap 
krijgen Pierre-Louis en Ilse een zeer mooie en 
welverdiende attentie. Zelfs de klas krijgt iets lekkers. 

 
Pierre-Louis en Ilse hebben hier veel van geleerd. Het is 
heel anders denken en werken. Je moet rekening 
houden met de wensen van je opdrachtgever en toch je 
eigen touch er in verwerken. En dan hebben we het nog 
niet gehad over het materiaal waar ze op moeten 
werken. De lampenkap is van een zacht materiaal 
gemaakt, te hard drukken en de kap is gedeukt. Ze 
hebben gewerkt met latjes, waardoor ze niet op de stof 
drukken. 
 
Dit is een mooie ervaring. We willen Glaswinkel Jac 
Salvino en in het bijzonder Yvonne Salvino, bedanken 
voor deze mooie en unieke kans. 
Mevrouw Rietbroek willen we bedanken voor haar tijd 
en de begeleiding tijdens de BV les. 

HAVIKSTRAAT  
Iedere dag zie je weer iets nieuws. Bergen grond, 
ǾǊŀŎƘǘŀǳǘƻΩǎ beton, glas voor gevels, aluminium panelen 
voor de gevels, nieuwe stijgers, heel veel ander 
bouwmateriaal dat wordt aangevoerd. Dat is wat je kunt 
zien, maar in en op het gebouw wordt ook keihard 
gewerkt. 
En alles om met ingang van het komende schooljaar het 
gebouw gebruiksklaar te hebben. 
Ook nu weer de laatste stand van zaken op een 
fotopagina in de Eysenhegge Nieuwsflits.  

 

DATA OM TE ONTHOUDEN 

17 december rapportvergadering  
 Bedrijventour klas 3 
20 december Eysenhegge Nieuwsflits no 3 
21 december kerstviering en rapport 
24 december t/m 4 januari kerstvakantie 
7 januari Studiedag DaCapo College 
21 januari  start periode 3 LOB klas 3 
2 februari OpenDag DaCapoCollege Havikstraat 
 

 



 


